
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 26/6/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού

ΘΕΜΑ: «Απαξίωση του παγκρατίου αθλήματος»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση ανθρώπων που ασχολούνται με το άθλημα του παγκρατίου
στη χώρα μας εδώ και πάρα πολλά χρόνια υπάρχει μια απαξίωση του πανάρχαιου
αυτού αθλήματος. Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι, ενώ η Παγκόσμια Ομοσπονδία
«United World Wrestling» έχει επίσημα το παγκράτιο υπό την σκέπη της, καθώς έχει
μπει στα μεγάλα αθλητικά σαλόνια ισάξια με τα υπόλοιπα μαχητικά αθλήματα, στη
χώρα μας γραφειοκρατικές αγκυλώσεις και αθλητικά «συμφέροντα» έχουν οδηγήσει
σχεδόν στη διάλυση του αθλήματός τους. Καταγγέλλουν οι ως άνω ότι τόσο το αρμόδιο
Υπουργείο όσο και η Γενική Γραμματεία Αθλητισμού είναι γνώστες των συνθηκών που
ταλανίζουν το άθλημα του Παγκρατίου, εντούτοις χρηματοδοτούν και αφήνουν να
διαιωνίζονται τα προβλήματα γύρω από το άθλημά τους. Ζητούν οι ως άνω από την
Πολιτεία να βοηθήσει, ώστε το Παγκράτιο να αναπτυχθεί πάνω σε υγιείς αθλητικές
βάσεις.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε,  ώστε να αναπτυχθεί το άθλημα του
Παγκρατίου πάνω σε υγιείς αθλητικές βάσεις;

2. Ποιο είναι το ποσό της χρηματοδότησης της ελληνικής Πολιτείας προς το άθλημα του
παγκρατίου και πού διατίθεται;

Ο ερωτών Βουλευτής
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